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Witam Państwa i zapraszam do zapoznania się z raportem rocznym opisującym 

dokonania i wyniki finansowe  naszej Spółki w 2014 roku. 
 
Ubiegły rok był kolejnym rokiem, w którym  działalność Spółki była zdeterminowana 

warunkami  nabycia  surowca leśnego, zarówno odpowiednich jego  mas, jak  i poziomem cen. 
Kolejna modyfikacja systemu sprzedaży surowca drzewnego oraz wzrost konkurencji na rynku 
surowca przy niedostatecznej jego podaży, spowodowały, że średnia cena surowca leśnego 
ukształtowała  na poziomie o 13% wyższym niż w 2013 r., przy ograniczonych możliwościach 
przeniesienia tych skutków na ceny wyrobów. 
 

W takich warunkach Spółka dążyła do zwiększenia produkcji i sprzedaży. Ostatecznie 
uzyskano przychody ze sprzedaży w wysokości 264 mln zł, tj. o 14,5% wyższe niż w roku 
poprzednim, co przełożyło się na wypracowanie wyniku finansowego w wysokości 4,1 mln zł 
oraz na rentowność netto na poziomie 1,5%. 

 
W zakresie inwestycji główny wysiłek finansowy Spółki był skierowany na zakończenie 

budowy i uruchomienie tartaku w ZPD Kalisz Pomorski. W połowie 2014 r. nastąpił odbiór 
techniczny linii tartacznej oraz kłodowiska od generalnego wykonawcy. W 2015 r. będzie 
prowadzony II etap tej inwestycji  poprzez zakup, zamontowanie i uruchomienie automatycznej 
linii do sortowania surowca. 
 Pozostałe inwestycje Spółki w 2014 r. to przede wszystkim maszyny i urządzenia do dalszego 
przerobu tarcicy oraz środki transportu wewnętrznego. 
            

Realne i ostrożne planowanie rozwoju Spółki przekłada się na jej stabilną sytuację 
finansową. Ogólny poziom kredytów uległ zmniejszeniu o 4,4 mln zł, a wskaźnik ogólnego 
zadłużenia ukształtował się na poziomie 42,1%.   
 

Sytuacja Spółki w 2015 roku  będzie głównie uzależniona od sytuacji na rynku surowca 
drzewnego. Pierwsze miesiące wskazują, że nie należy też oczekiwać znacznej poprawy 
koniunktury na głównych rynkach obsługiwanych przez nas. W takich warunkach zewnętrznych 
nasze działania będą koncentrowały się na optymalizacji poziomu przetarcia.  
 

Zapraszam do dalszej lektury naszego raportu rocznego, gdzie otrzymacie Państwo pełny 
i szczegółowy obraz sytuacji KPPD-Szczecinek SA. 
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